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22 marca 2015 roku odbyło się spotkanie burmistrza Miasta i Gminy Mordy z mieszkańcami i
przedsiębiorcami.  Głównym celem spotkania było wsłuchanie  opinii  dotyczących najbliższych
zamierzeń gminy. 

  

Burmistrz zapowiedział, że w tym roku nastąpi  wyłączenie części inwestycji. Gmina skupi się
bowiem na opracowywaniu dokumentacji i  wniosków  o dotacje unijne.

  

Dwie inwestycje w porozumieniu ze starostwem. - Wojnów - Rogóziec z przebudową mostu
drewnianego oraz droga z Ostój w kierunku Krzeska.
Jest szansa również na remont ulicy Glinianej w roku 2016. Starostwo wyremontuje pas jezdni
a gmina chodniki.

  

Duże koszty generuje oświata – prawie połowa budżetu to wydatki na oświatę (ok. 7 mln  zł.)
Subwencja jest ok. 5 mln zło. Będą czynione starania by zaoszczędzić ok. 1,5 mln złotych.
Rozwiązano szkołę w Krzymoszach. Problemem natomiast jest dalej szkoła w Radzikowie
Wielkim ze względu na liczne odejścia dzieci do innych szkół. Z tego powodu gmina traci ok. pół
mln subwencji. Najniższe koszty na 1 ucznia są w szkole podstawowej w Mordach.

  

Duże koszty generuje ogrzewanie olejowe w Zespole Oświatowym w Mordach. Gmina
zastanawia się nad zmianą ogrzewania. 

  

Mamy dobre wsparcie w Ministerstwie Kultury. Pani minister kultury pochodzi z naszej gminy.
Będzie remont Ośrodka Kultury w Mordach.

  

Nie będzie natomiast modernizacji budynku gimnazjum w Mordach. Są podejmowane działania
w celu pozyskania środków. 

  

Godziny pracy urzędu. Są różne propozycje.
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Rozmawiano również o koncepcji komunikacji. Burmistrz przedstawił koncepcję opartą na
usługach MPK w Siedlcach.

  

{mp3}22032015burmistrz{/mp3}

  

    DYSKUSJA
    
    1. O przedłużeniu linii MPK do Mordów;  
    2. Sprawa pałacu  
    3. Czy coś ruszało ze sprawą bezpieczeństwa w mieście?  

  

Burmistrz:  Władze czekają  w zakresie komunikacji MPK na opinie mieszkańców. Sprawa
pałacu jest na finiszu. Sprawa toczy się w sądzie o zwrot pałacu ostatnim właścicielom. Pan
Przewłocki  po odzyskaniu zechce to przekazać na cele pomocy społecznej. Burmistrz chciałby
zagospodarować również inne obiekty na terenie gminy.

  

Poprawiony będzie monitoring miasta. Policja oczekuje wsparcia przy zakupie samochodu.
Rozmowy o bezpieczeństwie są prowadzone.  Problemem jest w Mordach brak obiektów
gastronomicznych , baru i kawiarni.

    
    1. Ponownie sprawy komunikacji. Gmina szuka oszczędności a równocześnie chce dotować
 MPK (właściciel firmy transportowej). Bez sensu jest dokładanie kursów. Nie ma potrzeby
sprowadzania nowego przewoźnika.   

  

Burmistrz: Decyzje będą podejmowane  tylko w porozumieniu z mieszkańcami. Nic bez ich
zgody.

  

Mieszkańcy: Problemem są  godziny odjazdów. Z Siedlec ostatni bus odjeżdża o 18.10. Mało
kursów.  Mieszkańcy narzekają.
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Burmistrz: Komunikacja należy do zadań własnych gminy. Jeżeli trzeba dopłacić do kursów to
nie ma na to rady. Ma to służyć mieszkańcom.

    
    1. Mieszkaniec  Stoku Ruskiego – sprawa komunikacji i złego stanu drogi powiatowej
Wyczółki Stok Ruski – Mordy.  O gazie ziemnym i nitce zasilającej.
 

  

Burmistrz: Możemy zaprosić dyrektora PNIG-e na spotkanie z mieszkańcami.

    
    1. 6.Przedsiębiorca z Wojnowa p. Dołęga – podatki od środków transportowych w gminie
Mordy są  bardzo wysokie. Przedsiębiorcy uciekają z tego powodu z gminy i rejestrują
samochody w innych gminach, gdzie są mniejsze opłaty. Gmina powinna monitować w sprawie
przebudowy mostu w Wojnowie.   

  

Burmistrz; W sprawie podatków będzie rozeznanie. Gminie zależy aby jak najwięcej
podmiotów gospodarczych było rejestrowanych w gminie.

    
    1. 7.Mieszkaniec Mordów – bezpieczeństwo pieszych na drodze wojewódzkiej . Brak
ścieżek rowerowych.   
    2. 8.Ulica Parkowa – należy w części do pałacu. Nie ma teraz możliwości jej remontu.
Gmina będzie czynić starania by dokonać remontu.   
    3. 9.Projekt przebudowy dachu Domu Kultury. MGOK składał wniosek na 400 tys. Dostał
180 tys. zł.. Pani minister stąd pochodzi i zauważyła nasze potrzeby.
 
    4. 10.Kontakt z Polonią –  wystąpił Pan, który ma kontakty z Polonią amerykańską  mówił o
planach  budowy ,dom opieki społecznej, osiedle na 300 domów.   
    5. 11.O zmianach w gminie – zmieniło się trochę centrum w Mordach; są zmiany w
Urzędzie.   
    6. Została zatrudniona osoba w świetlicy socjoterapeutycznej  z prac interwencyjnych. Zaj
ęcia odbywają się od 16 marca.
 
    7. Finansowanie Zakładu Gospodarki Komunalnej.  
    8. Co będzie na miejscu rozebranego domu – dom będzie złożony w okolicy Poznania
jest to zabytek. Plac jest przygotowywany pod inwestycje.
 

  

{mp3}22032015dyskusja{/mp3}
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